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The Crime of Granting Unjustified Privileges to Third
Parties in the Field of Public Transactions

Le Crime Consistant a Accorder des Privileges
Injustifiés a des Tiers dans le Domaine des Transactions
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Abstract:

Public procurement is an essential means to embody the development
programs and achieve the overall development of the state. Special
control and qualitative protection is different from administrative
control, as it is the most effective and stringent of the others and is the
criminal protection of the rules of the organization of public
procurement under the law on the prevention and control of corruption
issued by law 06-01 of 20-02-2006.

Part 1V, entitled “Criminalization, Penalties, and Investigative
Methods” stipulates crimes related to public transactions, the most
prominent of which are misdemeanors of nepotism. Penalties, which
violate the general principles governing public procurement: equality
between competitors, freedom to enter competition, and transparency
in procedures.

Key words: Misdemeanor favoritism, public transactions, crime,
penalties.

Résumé:

Les marchés publics sont un moyen essentiel d'incarner les
programmes de développement et de réaliser le développement global
de I'Etat. Le contrdle spécial et la protection qualitative sont différents
du contréle administratif, car c’est le plus efficace et le plus strict des
autres. Il s’agit de la protection pénale des régles de I’organisation des
marchés publics dans le cadre de la loi sur la prévention et le controle
de la corruption adoptée par la loi 06-01 du 20-02-2006.

La quatrieme partie, intitulée «Criminalisation, sanctions et methodes
d'enquéte», traite des infractions liées aux transactions publiques, dont
la plus importante est le délit de népotisme. Sanctions, qui violent les
principes géneraux des marchés publics: égalité entre concurrents,
liberté de concurrence et transparence des procédures.

Mots-clés: favoritisme délictueux, transactions publiques, crime,
sanctions.
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